
 

 

Jeg heter Oskar, er 22 år, og går nå tredje året på bachelor i nanoteknologi. I løpet av 
min tid på universitetet så har jeg vært aktiv i litt diverse studentorganisasjoner. 
På mitt andre studieår satt jeg som leder i fagutvalg for nanoteknologi,  
NANOS, samtidig som jeg representerte fagutvalget i RU. Samme året startet jeg sammen med  
flere andre det som forhåpentligvis blir det årlige vårballet (blir fort høst på  
grunn av korona) her på Matnat. Nå på tredje året så har jeg tatt på meg innkjøpet for  
integrerbar, samtidig som jeg har ledet jobben med å få ballet til for en andre gang. 
 
Jeg ønsker å stille til fakultetsstyret fordi jeg tror jeg kan gjøre en god jobb i å fremme studentenes 
ønsker for veien videre for fakultetet vårt. Jeg trives godt i en god diskusjon, som jeg lærte meg mens 
jeg var i RU, og tror dette er et verv jeg hadde trivdes godt i. Jeg tilbringer mye tid på campus, og har 
lyst å være en representant som en hver student kan snakke med om de vil. Hvis jeg blir valgt så vil  
sosial trivsel og studentkultur være høyt på min agenda. Det er viktig for meg at  
studenter føler et nærvær til fakultetet sitt, og har et ønske om å være der. 
 


